



Fesco Lines China Company Ltd.

俄远东海洋轮船运输有限公司

8F Jin An Tower

No.908 Dong Da Ming Road, Hongkou District, Shanghai 200082

Tel:86 21-65957600 Fax:86 21-65957601

致：全体客户

自：俄远东海洋轮船运输有限公司

日期：2010年08月18日

主题：中转港变动通知

为了更好的满足客户需要,缩短 FBOL 的中转时间,即日起
我司从中国各港口到圣彼得堡 (St.Petersburg) 的中转港口
变更如下：-

FAL 1 -

POL:Dalian,Xingang,Shanghai

中转港变更为鹿特丹(Rotterdam) 中转港代码为：NLRTM

FAL 3 -

POL:Qingdao,Ningbo

中转港统一为泽布勒赫(Zeebrugge), 中转港代码为：BEZEE

(另, 去 Riga/Klaipeda/Kotka/Helsinki 的中转港不变,
仍为 Hamburg, 去 Aarhus 的中转港仍然是 Zeebrugge)

请广大客户互相转告。

顺颂

商祺！

FESCO LINES CHINA COMPANY LTD

中国.上海市虹口区东大名路 908 号金岸大厦 8 楼 F 室

电话:86 21-65957600 传真:86 21-65957601



Fesco Lines China Company Ltd.

俄远东海洋轮船运输有限公司

8F Jin An Tower

No.908 Dong Da Ming Road, Hongkou District, Shanghai 200082

Tel:86 21-65957600 Fax:86 21-65957601

RE: Notice for changing transit port for FBOL

Dear Valued Customer,

To improve FBOL transit time ex China to SPB, please be advised that we will arrange transshipment as follows with immediate effect:

- FAL 1 -POL: Dalian, Xingang, Shanghai
Transit port: Rotterdam
Gate-in Code: NLRTM
- FAL 3 -POL: Qingdao, Ningbo
Transit port: Zeebrugge
Gate-in Code: BEZEE
- Containers destined at Riga/Klaipeda/Kotka/Helsinki should be transshipped via Hamburg only.
- Containers destined at Aarhus should be transshipped via Zeebrugge.

We will continue to keep our good service to all of you and look forward to having your continual support.

If you have any queries, please feel free to contact us and or our local agents.

.

Yours sincerely,

FESCO LINES CHINA COMPANY LTD

中国.上海市虹口区东大名路 908 号金岸大厦 8 楼 F 室

电话:86 21-65957600 传真:86 21-65957601